
 

 

Referat fra FAU-møte 4.9.2024 

Tilstede: 

1. trinn: Lisbeth, Silje 

2. trinn: Frøydis, Håkon, Siv 

3. trinn: Anne Marie, Inga 

4. trinn: Maria 

5. trinn: Hanne, Rannveig 

6. trinn: Hogne, Camilla, Magni 

7. trinn: Benedicte 

Rektor Kjerstin 

Både avtroppende, ny tiltrådte og sittende representanter i FAU var tilstede på møtet.  

1. Rektors hjørne  

Det har vært en god oppstart av skoleåret. Skolen teller per nå 390 elever. Kommunen deler ut 

midler til skolen basert på dette tallet. Alle skoler i Bergen kommune skal til sammen spare 14 

millioner kroner. Bønes skole vil ikke bli nevneverdig berørt av dette. Det er per nå 32 lærerstillinger, 

assistenter teller 20 personer i 50 % stilling. Rektor er fornøyd med nyansettelsene. Det er nå en god 

fordeling av kompetanse med både erfarne lærere og nyansatte/nyutdannede.  

Statsforvalteren har invitert Bønes skole til å holde et innlegg om «innenforskap» på en 

fagkonferanse som handler om godt skolemiljø for alle. Rektor ønsker å ha med representanter fra 

FAU, samt noen elever. Bønes skole har høy trivsel og det pekes på ulike tiltak, blant annet felles 

Halloween fest og bursdagsgrupper, som noe av årsaken til dette. Fagkonferansen skal være i 

Vestlandshuset 29. oktober.  

2. Barnas digitale verden 

FAU har utarbeidet en foreldreveileder basert på spørreundersøkelsen som ble sendt ut til 

foreldrene ved skolen tidligere i år. Denne skal legges ut i Vigilo, samt i Spond.  

3. Spond  

Alle FAU-representanter får i oppgave å «rydde» i Spond. Det er bare FAU-representanter og 

trinnkontakter som skal stå som administratorer i Spond.  

4. Erfaringsutveksling  

Vi diskuterte oppgaver som skal gjøres etter trinn: 

1.trinn: Trafikksikkerhet og SFO  

2.trinn: TV-aksjonen 



 

 

3.trinn: Generell utveksling 

4.trinn: Skoledisco 4. og 5. trinn  

5.trinn: Skoledisco 4. og 5. trinn 

6.trinn: 17.mai 

7.trinn: Skoledisco 6. og 7.trinn  

Representanter for de ulike trinnene utvekslet erfaringer.  

 

Referent: Benedicte. 

 

  


